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Benvolgut soci, 

Amb aquesta carta us vull fer unes reflexions entorn del restaurant del Golf. 

Al Golf Montanyà, des de sempre hem tingut un molt bon servei de restauració. Sempre 

se’ns ha valorat com un destí de golf incomparable, ja que combina i complementa molt 

bé el golf, amb l’espectacular entorn natural que tenim i amb una excel·lent oferta 

gastronòmica. 

Com tots sabeu a mitjans de l’any passat en Joan Font va decidir emprendre un altre camí, 

que ara fa pocs dies ha fructificat amb la obertura d’un nou restaurant a Malla. Des del 

Golf Montanyà li desitgem molt èxits amb l’estima que li tenim després d’haver compartit 

amb ell tants anys, tants àpats i tantes estones. 

Un cop en Joan va prendre aquesta decisió, des del Consell ens vam moure amb celeritat 

per trobar un relleu a l’alçada. Aquest repte no era gens fàcil ja que, després de la 

pandèmia, el sector de la restauració en general no viu els seus millors moments, entre 

altres coses a causa de la fuga de recursos humans (tant de cuina com de sala) cap a altres 

sectors menys exigents amb els horaris i amb el treball els caps de setmana i festius. 

Després d’analitzar vàries opcions i un cop vam conèixer tant personalment com la seva 

trajectòria i prestigi, no vam tenir cap dubte que fer confiança a en Francesc i la Meritxell 

de la Fonda Xesc, era segur la millor de les opcions. Cal tenir present que el seu prestigi ve 

avalat pel fet que la Fonda Xesc que ells dirigeixen, té una estrella Michelin, renovada any 

a any des del 2009. 

Quan vam proposar-los la idea, els va fer respecte la proposta, però al mateix temps molta 

il·lusió d’acompanyar-nos en aquest projecte. 



Tot i aquesta entesa, les dues parts vam convenir que faria falta un procés d’adaptació, i 

que aquest procés necessitaria un temps, els fets ens han donat la raó. 

Ara, mig any després de l’inici d’aquesta nova etapa, i analitzat aquest període, hem 

arribat conjuntament a la conclusió de que a la cuina tenim un molt bon producte que, 

amb algunes petites modificacions, ens està donant molt bon resultat, però pel que fa a la 

gestió en general de l’empresa , al servei de sala i a la promoció del propi restaurant, tant 

entre els socis com amb clients i grups externs, ens cal millorar.  

Es per això que a partir del dissabte 1 de juliol entra a  coliderar el restaurant la Mariona 

Renau. Ella té un molt bon perfil per portar la gestió del restaurant, per millorar l’atenció 

als socis i per portar a terme una promoció adequada del restaurant. Entrarà a treballar 

com a responsable de la direcció de l’empresa, treballant colze a colze tant amb en 

Francesc com la Meritxell i la resta de l’equip. 

Disposar d’aquest perfil serà un pas molt important per la consolidació del servei del 

restaurant en el seu procés d’adaptació. 

La Mariona, com en el seu moment van fer i segueixen fent la Meritxell i en Francesc, 

assumeix un repte personal i professional molt important, i des del club us demanem un 

vot de confiança per ells tres i la resta de l’equip. 

Us puc assegurar que tots ells hi posen molt d’esforç i il·lusió en la seva feina i per part 

nostre si fem l’exercici de venir a gaudir del golf i del restaurant, els ho posarem més fàcil. 

I també serà més fàcil aconseguir l’objectiu últim de tots i totes, que és poder passar molt 

bones estones al golf, que és a casa nostra. 

 

 

Ramon Sala i Prat 

President del Consell d’Administració 

 

 

 


